
Svar interpellation:

“SKA KOMMUNEN GENOMFÖRA UTSLAGNING AV BARN I
UNGDOMSIDROTT”

Gunnar Gustafsson (MP) har i en interpellation ställt ett antal frågor till mig, här följer mina
svar:

Är det en bra ordning att kommunen ska välja vilka elever som kan fortsätta med
hockey det året de börjar på högstadiet?
Linköpings kommun fattar inga beslut om vilka elever som kan fortsätta med hockey det året
de börjar på högstadiet.

Hur går uttagningen till hockeyprofilen till? Är det bara skolpersonal som är delaktiga
eller är det också personer med kopplingar till LHC med?
I själva uttagningen bedöms eleverna utifrån två delar:

Del 1- Idrottsspecifikt färdighetstest.
Del 2- Allmänt idrottstest. Denna del har inte med hockey att göra utan berör allmän idrott
och hälsa.

Endast anställd personal vid Arenaskolan gör bedömningen. Personal inom LHC bistår med
praktisk hjälp vid testtillfället i ishallen, till exempel iordningställande av övningar.

Vem håller i ishockeyträningarna under skoltid?
Skolan har en anställd hockeyinstruktör som håller i profilpassen för samtliga årskurser.

Går det några flickor på hockeyprofilen?
Ja, just nu i årskurs sju och nio.

Är det att betrakta som giltig frånvaro att åka på en ishockeycup en vanlig fredag?
Frågan kan inte besvaras från politiskt håll eftersom rutinen är att vårdnadshavare ansöker om
ledighet för eleven vid varje enskilt tillfälle. Ett beslut om ledighet ska grundas på en samlad
bedömning av elevens situation, till exempel frånvarons längd, elevens studiesituation,
möjligheten att på olika sätt kompensera den förlorade undervisningen och hur angelägen
ledigheten är för eleven.
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